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Vermes Katalin ismerteti a napirendi pontokat.  
 
Az ülés napirendi pontjai: 

1. Jegyzőkönyv 
2. Közgyűlés előkészítése 
3. Pénzügy 
4. Tisztújítás 
5. Munkacsoportok 
6. Oktatás 
7. Etikai Bizottság 
8. 2019. CXI. törvény részét képező módosított büntetőjogi szabályozás  

 
Az elnök felteszi a kérdést, hogy van-e javaslat kiegészítő napirendi pontokra. Javaslat nem történt. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 1./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a felterjesztett napirendet. 
 
1. Jegyzőkönyv 
Honlapra készül az utolsó közgyűlés jegyzőkönyve, apró egyeztetésekre volt szükség. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 2./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja az utolsó közgyűlés jegyzőkönyvéről kapott beszámolót. 
 
2. Közgyűlés előkészítése 

− Hírlevélben legyen az elnökségi beszámoló mellett a leköszönő beszámoló is. Határidő: március 5. 

− Tervezett napirendi pontok: 
o Tagfelvétel 
o Hírlevél, munkacsoportok 
o Elnökségi és pénzügyi beszámoló. Költségvetés megszavazása. 
o TB beszámoló  
o Etikai Bizottság állásfoglalása 
o Ösztöndíjrendszer kérdése, oktatási alap 
o 2019. CXI. törvény részét képező módosított büntetőjogi szabályozással kapcsolatos észre-

vételek 
o Tisztújítás 
o Egyéb 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 3./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a közgyűlés előkészítését. 
 



 

 

3. Pénzügy 

− 350 ezer Ft-tal kevesebb a kiadás, 600 ezer Ft-tal kevesebb a tervezett bevétel (nem jött annyi ado-
mány amennyivel terveztünk). 

− 7-en nem rendezték a 2019-es tagdíjat. 

− Tavaly nem valósítottuk meg a tervezettet, és közgyűlésen is elhangzott eszközvásárlás, idén újra 
betervezzük. 

− Júniustól életbe lép egy törvény, mely szerint minden számlát be kell jelenteni a NAV-nak. 
o Kerüljön be a hírlevélbe. Legyen róla több felhívás is. Gina intézi. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 4./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a pénzügyekkel kapcsolatos helyzetjelentést. 
 
4. Tisztújítás 

− Alapító okirat módosítás előkészítése. Levelezés előkeresése és ügyvéd megkeresése. Kata és Zoli 
intézi, akár Adrienne-t is be lehet vonni. 

− Belső szabályzat segítené az Egyesület működését, hogy ne kelljen mindig az alapító okiratot módo-
sítani. Hosszas előkészítést fog igényelni. 

− Küldött közgyűlés egyszerűsítheti az Egyesület működését, kevesebb résztvevő is elég a közgyűlés 
megtartásához. Munkacsoportok képviseltethetnék magukat. Átgondolandó a résztvevők létszáma 
miatt. Hátránya, hogy az elmúlt években megindult aktivitást visszavetné. 

− Kiegészítő mellékletbe a tagfelvételt kell intézni. Anna vállalja. 
o Hírlevélbe bekerülhet. 

− Feladat átadás történhet árnyék elnökség mintájára – jelöltek bekapcsolódhatnak a levelezésbe. 

− Lemondó nyilatkozat kellhet a leköszönőktől, felelősségvállalási nyilatkozat kell az új elnökségi tagok 
felvételéhez. 

− A Jelölő Bizottság tagjainak jelen kell lenniük a közgyűlésen. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 5./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a tisztújítással kapcsolatos előkészületeket. 
 
5. Munkacsoportok 

− Frissen végzettek csoportja nagyon jól működik. 

− Munkacsoportok elkezdtek maguktól működni, az Elnökség támogatja az autonómiájukat, de bármi-
kor fordulhatnak hozzájuk. 

− Honlap munkacsoport: nehezen működik, de a módosítások mindig naprakészek. 
o Mi indokolt a honlap kezdőlapján? Közérdekű információk érdeklődőknek, pl. konferencia, 

nyílt nap. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 6./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a munkacsoportok önálló működését. 
 
6. Oktatás 

− Ösztöndíjrendszer kialakításának lehetősége merült fel. 
o Közgyűlésen legyen megszavazva, hogy létjogosult-e. 
o Alakuljon egy csoport, amely megállapítja, milyen szempontok szerint lehetne pályázni, hogy 

működhetne az Egyesület keretein belül. Nem szerencsés csoportvezetőkre bízni. 
o Képző vagy szupervíziós fázisban jöhetne szóba. 

− Szakdolgozat javítás, vizsgáztatás díjazása. 
o Határidő, ameddig ingyenes lehet a szakdolgozat javítás. 
o Pénzügyileg lehet szerződni vizsgáztatásra. 
o Egyesület vállalja-e a finanszírozást, legyen-e oktatási alap. 

− Oktatási csoportok 
o Még mindig nehézkes a kommunikáció csoportvezetőkkel. Hozzáállás nehézkes. 



 

 

o Menjen körbe egy levél, hogy az oktatási és pénzügyi ügyekben az mmtepenztar és az mmte-
iroda is legyen mindig csatolva. Gina intézi. 

o Javasolható lenne az „osztályfőnök”/csoportvezető rendszer, akik menedzselnék a saját cso-
portjukat. Az ő feladatuk lenne a felmerülő kérdések tisztázása. 

o Csoport indításról legalább két hónappal korábban értesítsék az illetékeseket, ne a honlapról 
kelljen értesülni. Lemondásról is legyen értesítés. 

 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 7./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja az oktatási ügyekben felmerülő teendőket. 
 
7. Etikai Bizottság 

− Aktuális etikai ügy alakulása után kérdezni. Zoli intézi. Sikerült-e az érintettekkel (Egyesületen belül-
kívül) felvenni a kapcsolatot. 

− Ha elmegy Patrícia, ki fogja átvenni a helyét? 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 8./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja, hogy utánajárjon az elnökség az Etikai Bizottság aktuális ügyének. 
 
8. „Kuruzsló törvény” 
(2019. évi CXI. törvény egyes törvényeknek az egészségügyi szolgáltatások fejlesztésével, valamint a bizony-
talan minőségű, tisztázatlan hátterű egészségügyi szolgáltatók tevékenységének visszaszorításával össze-
függő módosításáról) 

− Az erről szóló konferencia konklúziója, hogy nincs jogbiztonság. Összecsúszhatnak szakmai érdekhar-
cok a politikaival. Bekerült a törvénykönyvbe kidolgozatlanul, nem egyértelmű megfogalmazással. 
Elfogadhatatlan, hiszen visszaélésre adhat alkalmat. 

− A „Pánik, vagy helyzet” konferencia eredményeként született egy felhívási javaslat, amely kéri a jog-
alkotókat a szabályozás felülbírálására. Az egyesület képviselte magát a konferencián, majd az elnök-
ség és TB egyeztetésének eredményeképpen az a döntés született, hogy felvesszük a kapcsolatot a 
PT többi egyesületével, jelezvén, hogy velük közösen szeretnénk lépéseket tenni a jogi szabályozás 
tisztázása érdekében, s csak e tájékozódás után döntünk a Mental-For kezdeményezéshez való eset-
leges csatlakozásról. Az érdemi döntéseket lehetőleg a közgyűlés hozza meg. 

− Tagok felé azt lehet kommunikálni, hogy tájékozódási fázisban van az Egyesület. Az Egyesület minden 
tagját támogatja. Minden tagnak át kell gondolnia a végzettségének, kompetenciája határainak meg-
felelő nyilvános megjelenését. 

− Hírlevélbe jelenjen meg. 
 
Az elnökség 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozza 9./2020. számú elnökségi határozatát, mely 
szerint elfogadja a törvénnyel kapcsolatos további teendőket. 
 
Vermes Katalin megköszöni részvételt és bezárja az ülést. 
 
 
 


